
 

Referat 
Generalforsamling 

Parasport Vejen 18.03.2024 
25 deltagere 

Dagsorden 
1. Valg af dirigent og referent 

2. Formandens beretning 

3. Fremlæggelse af regnskab 

4. Fastsættelse af kontingent.  

5. Indkomne forslag: 

6. Planer for det kommende år 

7. Behandling af indkomne forslag  

8. Valg af bestyrelse 
På valg er:  

a. Ludvig Hansen - modtager genvalg 

Heidi Kodal – modtager genvalg  

b. Valg af 2 suppleanter (Vera, Hansen og Karin Nordbeck) 

c. Valg af 2 revisorer (Grethe og Rita) 

d. Valg af en revisorsuppleant (Johanne Olesen) 

9. Evt.  

 

Ad. 1. Valg af dirigent 
Troels Ravn vælges til dirigent og konstaterer at generalforsamlingen er lovlig og beslutningsdygtig. 

Heidi Kodal vælges som referent. 

Ad. 2. Formandens beretning 
Jeg vil gerne starte med at sige tak til jer alle. På sidste generalforsamling bad jeg jer om at krydse fingre 
for, at vores instruktør for Børneholdet, Heidi Poder skulle vinde lederprisen i Vejen kommune. Og det 
hjalp, for hun vandt. Heidi er utrolig dygtig og engageret, og hun fortjener bestemt at have vundet den fine 
pris. Det summer af liv og lyse børnestemmer i Multihuset hver torsdag eftermiddag, når Børneholdet leger 



 

og laver gymnastik. Hjælpetræneren Kamille får tildelt en opgave til hver gang, og hun kommer også selv 
med ideer, så det er altid sjovt for de ni børn i alderen 4-12 år.  

Vores julehygge, først i december måned, var som altid, en succes. Igen havde jeg fået fat i mange 
gevinster/gaver til lotteri og denne gang havde vi Kamille til at uddele gevinster og sidegevinster, til de 
heldige. Denne aften kunne vi præsentere vores nye julesanghæfte, og selvfølgelig blev sangstemmerne 
rørt, når vi er i december måned.  

Både i april og september måned deltog vi i Open by Night i Vejen. Vi uddelte mange flyers og 
medlemsblade, og vi fik mange gode samtaler med de mennesker, som kom forbi vores stand. 

I 2022 fik vi bevilget penge til en pavillon og nogle beachflag, og disse ting blev købt i foråret, så nu er vi 
endnu mere synlige i gadebilledet. Bestyrelsesmedlemmerne fik jakke, trøje og en rygsæk med logo. Det er 
med til, at vi reklamerer for vores forening hver gang vi er afsted i foreningens regi. 

Jeg vil igen i år takke jer alle, fordi I reklamerer for vores lille forening. Det er via vores netværk vi får flest 
nye medlemmer. Jo flere medlemmer vi er, jo større chance er der for at vi kan holde kontingentpriserne i 
ro. 

Jeg synes også det er vigtigt, at vi kan give folk mulighed for at deltage i en aktivitet og flere af vores 
medlemmer kommer i god tid, før deres aktivitet starter, så de kan diskutere ugens nyheder og bytte 
bøger. 

Der var ingen spørgsmål til formandens beretning. 
Formandens beretning er godkendt. 
 

Ad.3.  Regnskab 
Fremlægges af Ludvig og Karin. 
 

Kommentarer til regnskabet: 
Overskuddet er større end budgetteret. Dette skyldes bl.a. indtægter fra støttemedlemmer, som vi ikke 
havde forudset. 

 

Regnskabet godkendes af generalforsamlingen. 



Parasport Vejen - 2022 

 

  Indtægter Udgifter  

     

Kontingent,svømning 53.495,00   

Tilskud fra kommunen 2021 (35 medlemmer) 9.450,00   

Sponsor, medlemsblad 6.000,00   

Støttemedlem  250,00   

Jubilæum, 40 år (Medlemsbetaling) 4.550,00   

Juleafslutning, medlemsbetaling 3.975,00   

Juleafslutning, lotteri 1.192,00   

Kontingent, Børneholdet 6.800,00   

Tilskud fra kommunen, Børneholdet, 2021 (8)  2.160,00   

Armbånd  300,00   

Svømmehal   57.788,50  
Parasport, kontingent  600,00  
Samvirket   0,00  
Messer   0,00  
Generalforsamling   1.485,00  
Bestyrelse, revision - godtgørelse  2.664,30  
Kontor   0,00  
Reklame   0,00  
Hjemmeside/Domænenavn  519,94  
Gave: Jubilæum,Susanne  200,00  
Jubilæum, 40 år (Mad,musik)  8.917,25  
Juleafslutning, 
mad   4.405,00  
Juleafslutning, lodder  113,00  
Gebyr   1.441,00  
Renter   321,60  
Multihuset, Børneholdet  1.430,00  
Instruktør, Børneholdet  2.400,00  
Trøjer, 
Børneholdet     

Div. Udgifter     

I alt  88.172,00 82.285,59  

     

I alt   5.886,41  
     

Forudbetalt kontingent  700,00  
Overskud   5.186,41  

Balance  88.172,00 88.172,00  

     

     

     



 



 

Ad. 4. Fastsættelse af kontingent 
For nuværende forventes det at fortsætte med nuværende pris for kontingent 

Ad. 5. Indkomne forslag 
Ingen indkomne forslag og ingen fremstilles under generalforsamlingen. 

Ad. 6. Planer for det kommende år 
Bestyrelsen planlægger i 2024 2 udgivelser af medlemsbladet – et i foråret og igen i efteråret. Bladet viser 
sig at være en rigtig god måde at sprede kendskabet til foreningen, da bladet omdeles i f.eks. 
idrætscenteret, sundhedscenteret og til Open By Night. 

A pro pos Open By Night, så har bestyrelsen besluttet, at foreningen skal deltage i Open by Night igen i 
2024. Første arrangement er den 3.maj, og vi har valgt den samme plads, som sidste år, nemlig på hjørnet 
ved Bog og Idé/Legekæden.  

Bestyrelsen håber, at der er nogle af vores medlemmer, der har lyst til at hjælpe os på standen. Det kræver 
bare, at du er til stede, uddeler nogle flyers og taler med de mennesker, som kommer forbi. Det vil hjælpe 
os rigtig meget, hvis du kan afsætte lidt tid til at være på standen, så vi også kan komme rundt og kigge lidt 
på de tilbud, som andre udstillere har. 

Vores mål i bestyrelsen er, at vores forening og de tilbud vi kan tilbyde, bliver kendt i hele kommunen. Jo 
flere der kender os, jo større chance er der for, at vi får nye medlemmer – både til glæde for foreningen, 
nuværende medlemmer og da ikke mindst til glæde og gavn for de nye medlemmer. 

Ad. 8. Valg af bestyrelse 
Bestyrelsesmedlemmer 

Ludvig Hansen – GENVALGT 

Heidi Kodal - GENVALGT 

Suppleanter  

Vera Hansen – GENVALGT 

Karin Nordbeck - GENVALGT 

Revisor 

Grethe Hansen – GENVALGT 
Rita Jensen - GENVALGT 
 

Revisorsuppleant 

 Johanne Olesen - GENVALGT 



 

Ad. 8. Eventuelt 
 
Peter ønsker opmærksomhed omkring, at han synes, der er alt for varmt i handicapomklædningen. Det er 
tidligere nævnt til personalet. Troels Ravn vil gerne forsøge at bringe det op over for Idrætscenteret. 

 

Generalforsamlingen hævet. 

 

 

 
  
 

Signature:

Email:
Troels Ravn (Mar 22, 2024 12:37 GMT+1)

troelsravn1@gmail.com
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